



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

Ref. No.: LT_ST 20-21/038 (E)

6th July, 2021

Dear Parents/Guardians,

Make-up Examination (2020-2021)

We regret to inform you that your child has failed to fulfil the requirement for promotion, and consequently he/she needs to sit for the make-up examination from 13th (Tue) to 14th (Wed) July, 2021. We will evaluate if your child fulfils the condition for promotion after the make-up examination. Parents are encouraged to remind their child to study hard. The details of the make-up examination are as follows:

Date	Time	Subjects	Form	Venue
13 th July, 2021 (Tuesday)	2.00 p.m. – 3.00 p.m.	Chinese <input type="checkbox"/>	S1, S2, S3, S4	School hall
		English <input type="checkbox"/>	S5	
	3.15 p.m. – 4.15 p.m.	Mathematics <input type="checkbox"/>	S1, S2, S3	School hall
		English <input type="checkbox"/>	S4	Rm 207
14 th July, 2021 (Wednesday)	2.00 p.m. – 3.00 p.m.	English <input type="checkbox"/>	S1, S2, S3,	School hall
		Chinese <input type="checkbox"/>	S5	
	3.15 p.m. – 4.15 p.m.	Mathematics <input type="checkbox"/>	S4, S5	

The results of the make-up examination will be posted on the noticeboard at the school hall on 16th July at 9.30 a.m. Students who take the make-up examination should bring along their report card that day in order to apply for the conditional promotion immediately only if he/ she can pass his/ her make-up examination. Students who fail to fulfil the condition will have to attend summer course or remain at the same level.

The summer course will be held from 9 a.m. to 12 noon from 19th July to 30th July (expect Saturdays and Sundays). Students will be promoted if he/she can pass the assessment of the summer course. If he/she fails to fulfil the requirement for promotion, he/she will remain at the same level.

For enquiries, please contact the assistant principal Mr. HO To.

Yours faithfully,

CHENG Che-yin
Principal



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

-----X-----Reply Slip-----X-----

Ref. No.: LT_ST 20-21/038 (E)

Dear Principal,

I acknowledge the arrangement of "Make-up Examination" and I will remind my child to attend the Examination on time.

Name of Student : _____

Class and Class No. : _____

Signature of Parent / Guardian : _____

Date : _____



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wko@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

檔案編號: LT_ST 20-21/038

敬啟者:

2020-2021 年度「補考試」通告

貴子弟在本年度考試中，未能符合升級條件，必須參加 2021 年 7 月 13 日(星期二)及 7 月 14 日(星期三)舉行的「補考試」。屆時校方會評定 貴子弟是否符合升級資格，敬請家長督促子女溫習，補考科目及時間如下：

日期	時間	科目	級別	地點
7 月 13 日 (星期二)	下午 2 時至下午 3 時	中國語文 <input type="checkbox"/>	中一級至中四級	禮堂
		英國語文 <input type="checkbox"/>	中五級	
	下午 3 時 15 分至下午 4 時 15 分	數學 <input type="checkbox"/>	中一級至中三級	禮堂
		英國語文 <input type="checkbox"/>	中四級	207 室
7 月 14 日 (星期三)	下午 2 時至下午 3 時	英國語文 <input type="checkbox"/>	中一級至中三級	禮堂
		中國語文 <input type="checkbox"/>	中五級	
	下午 3 時 15 分至下午 4 時 15 分	數學 <input type="checkbox"/>	中四級至中五級	

補考試結果將於 2021 年 7 月 16 日上午 9 時 30 分起張貼於禮堂報告板，若 貴子弟符合升級條件，將准予試升，學生必須攜帶成績表回校即時辦理試升手續；若 貴子弟仍未符合升級條件，將評予留級或參與本學年的「暑期班」。

「暑期班」將於 2021 年 7 月 19 日至 7 月 30 日(周六日除外)，早上 9 時至中午 12 時進行。倘學生於「暑期班」評估後符合升級條件，將准予試升；若評估後仍未能符合升級條件，將評予留級。以上各項，敬希 台端垂注。如有任何問題，可向何濤助理校長查詢。

此致

各位家長

校長: _____ 謹啟



鄭智賢

二零二一年七月六日

【註：本信函需加蓋校印方為有效】

-----<-----< 回

條 >----->-----

檔案編號: LT_ST 20-21/038

惠僑英文中學校長:

本人為 _____ 班學生 _____ () 家長，已得悉「補考試」的安排。

家長簽署: _____

二零二一年七月 _____ 日